
Eriävä mielipide 

48§ Valtuustoaloite kunnnavaltuutettujen määrän muuttamisesta

Me allekirjoittaneet jätämme eriävän mielipiteen, koska mielestämme tulevan valtuuston 
valtuutettujen määrää olisi pitänyt pienentää. Emme näe tarvetta kunnassamme enää 21 
valtuutetulle. Olisimme pystyneet asiat päättämään pienemmällä valtuutettujen määrällä. Kunnan 
asukasluku on ollut 1990 luvulta laskusuhdanteinen ja senkin perusteella olisi myös pitänyt 
pienentää valtuustoa. Myöskin hallitusta ja lautakuntia olisi pitänyt pienentää vastaamaan suhteessa 
pienempään valtuustoon, jota aloitteessa vaadittiin.
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